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Pytanie: Co siê dzieje w sprawie ob-
wodnicy?

Odpowied�: Jest wola budowy, nie ma
wypracowanego przez wszystkie zaintereso-
wane strony stanowiska w sprawie przebie-
gu trasy. Z inicjatywy radnych ma odbyæ siê
spotkanie radnych dwóch s¹siedzkich gmin
Milanówka i Grodziska Mazowieckiego, na
którym zostan¹ przedstawione szczegó³owo
stanowiska obu rad, okre�lone zostan¹
punkty zbie¿ne i rozbie¿ne, które stanowiæ
bêd¹ podstawê do dalszych mediacji i uzgod-
nieñ. Na dzieñ dzisiejszy obowi¹zuje stano-
wisko Rady Miasta Milanówka z maja br.
negatywnie opiniuj¹ce przebieg po³udniowej
obwodnicy i wskazuj¹ce konieczno�æ budo-
wy obwodnicy pó³nocnej.

Czy willa �Waleria� bêdzie adaptowa-
na na Centrum Kultury i czy warto wy-
daæ na ten cel 16 mln z³?

Willa �Waleria� jest obiektem zabytko-
wym. Jest pilna potrzeba ratowania tego za-
bytku. Du¿¹ szans¹ na pozyskanie ze-
wnêtrznych �rodków finansowych jest zg³o-
szenie tej inwestycji do dofinansowania ze
�rodków unijnych jako zadania wpisuj¹ce-
go siê w Regionalny Program Operacyjny
Województwa Mazowieckiego w dzia³aniu
6.1 Kultura. Dofinansowanie wynosi 85%
wydatków. W przypadku przyjêcia naszego
wniosku, obci¹¿enie naszego bud¿etu nie
bêdzie du¿e, a korzy�æ dla miasta ogromna.
Je�li jednak projekt nie zostanie przyjêty do
dofinansowania, nie bêdzie realizowany ze
�rodków w³asnych miasta. Wa¿niejsza jest
rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej i za-
opatrzenie w wodê do picia i na ten cel prze-
znaczone zostan¹ �rodki finansowe w pierw-
szej kolejno�ci.

Czy kto� zareaguje na ha³asy i z³e za-
chowanie m³odzie¿y w godzinach noc-
nych na placu zabaw przy ulicy Przysz³o-
�ci?

Policja i Stra¿ Miejska prosz¹ o informo-
wanie ich o zak³ócaniu porz¹dku publiczne-
go gwarantuj¹c szybk¹ reakcjê. Tak¿e i ten
sygna³ zostanie sprawdzony. Policja prosi
o zg³aszanie takich zdarzeñ na bie¿¹co, wte-
dy dzia³anie bêdzie skuteczniejsze.

Czy miasto planuje utwardziæ drogi
gminne w ramach dofinansowania pañ-
stwa?

Je�li bêdzie mo¿liwe uzyskaæ dofinanso-
wanie do budowy dróg gminnych na pewno
wyst¹pimy o takie dofinansowanie (w dniu
zadania pytania informacja o programie rz¹-
dowym nie dotar³a do Urzêdu Miejskiego �
ostatecznie zosta³ z³o¿ony wniosek na prze-
budowê ulicy S³owackiego).

Czy zostan¹ wprowadzone identyfika-
tory zezwalaj¹ce na parkowanie samo-
chodów w centrum?

Takie dzia³anie nie jest brane pod uwagê
� gdyby inne miasta wprowadzi³y takie ogra-
niczenie, nie mogliby�my zaparkowaæ w ¿ad-
nym innym mie�cie.

Czy bêdzie uporz¹dkowany teren przy
ulicy Plantowej, na którym wyros³y wy-
sokie zaro�la, sprzyjaj¹ce jego za�mieca-
niu?

Teren ten zostanie niezw³ocznie wyko-
szony i uprz¹tniêty.

Kiedy bêdzie utwardzona ulica Stawy?
Niestety, równie¿ i w przysz³ym roku nie

zostanie ona utwardzona. W pierwszej ko-
lejno�ci  przebudowane zostan¹ ulice przy
nowej placówce Urzêdu Miejskiego: Space-
rowa i Wielki K¹t. W nastêpnej kolejno�ci
utwardzona zostanie ulica Stawy.

Czy zostanie przywrócone pierwszeñ-
stwo dla ulicy Dworcowej przy Warszaw-
skiej?

Przeanalizujemy sytuacjê, byæ mo¿e po-
wrócimy do starej organizacji ruchu.

Czy bêd¹ progi zwalniaj¹ce w ulicy S³o-
wackiego?

Zagro¿enia bezpieczeñstwa ruchu w uli-
cy S³owackiego zostan¹ przeanalizowane
przez specjalistów ruchu drogowego, a na-
stêpnie zastosowane zostan¹ odpowiednie
�rodki bezpieczeñstwa. Nie wykluczamy
monta¿u progów spowalniaj¹cych.

Czy bêdzie przej�cie dla pieszych przez
ulicê Ludn¹ przy Wojska Polskiego?

Tak, po wykonaniu projektu organizacji
ruchu.

Po ulicy Ludnej samochody je¿d¿¹
z nadmiern¹ prêdko�ci¹. Czy Policja mo¿e
to skontrolowaæ i ukaraæ mandatami win-
nych?

Tak, zjawi siê patrol i bêdzie kontrolowa³
prêdko�ci samochodów.

Czy w osiedlu Gospodarska bêd¹
utwardzane ulice?

Tak, stopniowo w miarê posiadanych
�rodków. Najpierw modernizowana bêdzie
ulica Gospodarska.

Czy bêdzie wiêcej stojaków na rowery?
Tam, gdzie to mo¿liwe bêd¹ dostawiane

nowe stojaki, ale sprawa jest trudna z uwagi
na brak miejsc na ten cel � zieleñ nie bêdzie
likwidowana.

Przyda³yby siê skrzynki na wnioski
mieszkañców do Burmistrza lub Policji
umieszczone na terenie miasta. Czy mo¿-
na takich siê spodziewaæ?

Przeanalizujemy ten wniosek. Skrzynki
takie powinny siê znale�æ w kilku punktach
miasta.

Co dalej z Turczynkiem?
Zespó³ pa³acowy przy ulicy Brwinowskiej

zosta³ odkupiony od Starostwa Powiatowe-
go w celu zapobie¿enia jego degradacji. Na
razie nie sprecyzowany zosta³ sposób zago-
spodarowania obiektu. Aktualnie, konser-
wator zabytków opracowuje wytyczne okre-
�laj¹ce mo¿liwo�ci jego zagospodarowania.
Nastêpnym krokiem bêdzie znalezienie part-
nera prywatnego, który zainwestuje swoje
pieni¹dze i bêdzie u¿ytkowa³ obiekt, b¹d�
wejdzie w spó³kê z miastem. Niezale¿nie od
sposobu realizacji zamierzeñ gwarantujê, ¿e
Turczynek pozostanie w³asno�ci¹ miasta.

W sytuacji niewystarczaj¹cych na
wszystkie inwestycje wp³ywów do bud¿e-
tu miasta czy nie bardziej celowym jest
przeznaczenie pieniêdzy na infrastruktu-
rê miejsk¹, zamiast na kulturê?

Nie mo¿na ca³kiem zrezygnowaæ z wydat-
ków na kulturê. Ale w przypadku, gdy na-
sze wnioski dotycz¹ce inwestycji kultural-
nych nie zostan¹ przyjête do dofinansowa-
nia, nie bêd¹ realizowane.

Dlaczego jest tylko jeden termin
wywozu li�ci?

Takie warunki zawarli�my w umowie
z wykonawc¹. Je�li jednak kto� nie zd¹¿y,
proszê taki fakt zg³osiæ do Stra¿y Miejskiej
lub Urzêdu Miejskiego i w miarê mo¿liwo�ci
wykonawca  wywiezie worki.

W ulicy Ko�ciuszki asfalt po kanali-
zacji zosta³ odtworzony niezbyt dobrze.
Czy bêdzie to poprawione?

Sprawozdanie
ze spotkañ radnych i w³adz wykonawczych miasta
Milanówka z Mieszkañcami � jesieñ 2008
(najwa¿niejsze pytania zadawane w³adzom miasta i odpowiedzi)
W dniach od 3 do 6 listopada br. odby³y siê tradycyjne, jesienne spotkania w³adz miasta z mieszkañcami
Milanówka. W spotkaniach tych udzia³ wziêli aktywni obywatele miasta, dla których sprawy naszej
spo³eczno�ci nie s¹ obojêtne i chc¹ mieæ na nie wp³yw, ³¹cznie 95 mieszkañców. Spotkania odbywa³y siê
w formule zadawania pytañ i przedstawiania wniosków przez mieszkañców oraz odpowiedzi Burmistrza,
Radnych oraz, w sprawach szczegó³owych, kompetentnych pracowników Urzêdu Miejskiego. W spotkaniach
bra³ równie¿ udzia³ Komendant Komisariatu Policji w Milanówku. Poni¿ej przedstawiony jest skrót z pytañ
i odpowiedzi w sprawach poruszonych na spotkaniach.
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W przysz³ym roku, na ulicy Ko�ciuszki
ma byæ u³o¿ona nak³adka asfaltowa na ca³ej
szeroko�ci jezdni, dlatego asfalt u³o¿ony
przez wykonawcê kanalizacji zosta³ odebra-
ny. Na odtworzenie asfaltu wykonawca
udzieli³ gwarancji, wiêc ujawnione w czasie eks-
ploatacji usterki bêd¹ przez niego usuwane.

W biuletynie wydawanym przez Urz¹d
Miejski jest za ma³o informacji o tym, co
siê dzieje i bêdzie dzia³o w mie�cie w sfe-
rze bardziej materialnej ni¿ kultura. Czy
bêdzie wiêcej informacji o inwestycjach
i innych robotach w mie�cie?

Przeanalizujê sprawê, ale ju¿ dzi� mogê
obiecaæ, ¿e bêdzie wiêcej informacji o inwe-
stycjach i innych pracach w mie�cie.

Czy s¹ plany remontu chodnika w uli-
cy Warszawskiej od ulicy Smoleñskiego?

W przysz³ym roku planujemy wyremon-
towaæ chodnik na d³ugo�ci ok. 30m  na od-
cinku Pi³sudskiego-Smoleñskiego poczyna-
j¹c od Pi³sudskiego w kierunku zachodnim.
W latach nastêpnych remont bêdzie konty-
nuowany.

Czy mo¿na zrobiæ 2- 3 p³atne miejsca
parkingowe przy poczcie w ulicy War-
szawskiej?

W przysz³ym roku sprawa p³atnych par-
kingów w ulicy Warszawskiej zostanie po-
nownie przeanalizowana. Byæ mo¿e p³atne
miejsca parkingowe zostan¹ przeniesione,
ale najprawdopodobniej ich liczba nie ule-
gnie zwiêkszeniu.

Jakie s¹ plany zwi¹zane z budow¹ no-
wego przedszkola?

Budowa przedszkola zosta³a od³o¿ona do
roku 2010. W przysz³ym roku z³o¿ymy wnio-
sek o dofinansowanie ze �rodków unijnych.

Co siê bêdzie dzia³o z budynkiem po-
czekalni PKP?

Miasto wydzier¿awi³o budynki poczekal-
ni od PKP po preferencyjnych stawkach i za-
mierza je zmodernizowaæ. Aktualnie wyko-
nywany jest projekt budowlany, a w przy-
sz³ym roku przyst¹pimy do jego realizacji.
Budynek swoim wygl¹dem nawi¹zywaæ bê-
dzie do architektury budynku s¹siedniego,
siedziby Stra¿y Miejskiej.

Ulica Ledóchowskiej w rejonie skrzy-
¿owania czêsto nawiedzana jest przez
grupy m³odzie¿y, która zak³óca porz¹dek
i ciszê nocn¹. Czy bêd¹ kontrole Stra¿y
Miejskiej b¹d� Policji?

¯adne zg³oszenie ³amania prawa nie jest
lekcewa¿one. Dlatego przedstawiciele s³u¿b
odpowiedzialnych za nasze bezpieczeñstwo
apeluj¹ o zg³aszanie takich przypadków
i deklaruj¹ interwencje w mo¿liwie najkrót-
szym czasie.

Jaki jest udzia³ dochodów miasta w po-
datku od wynagrodzeñ PIT?

Do bud¿etu miasta wp³ywa 35,57% po-
datku od wynagrodzeñ PIT i stanowi to
znaczny odsetek wp³ywów.

Dlaczego tak s³abo by³a rozpropago-
wana ulotka PKP w sprawie uci¹¿liwo�ci
wzd³u¿ torów kolejowych?

Ulotkê w�ród mieszkañców Milanówka
rozprowadza³o PKP bez udzia³u miasta.
Przed ponad miesi¹cem wystosowa³em pi-
smo do PKP w sprawie zamierzeñ PKP doty-
cz¹cych modernizacji linii kolejowej Warsza-
wa � £ód�. Do dzisiaj nie otrzyma³em odpo-
wiedzi. Jak widaæ dzia³ania PKP nie s¹ sku-
teczne.

Poniewa¿ na ulicy Warszawskiej, Lud-
nej i S³owackiego samochody je¿d¿¹
z nadmiern¹ prêdko�ci¹, przyda³yby siê
kontrole Policji. Czy bêd¹ takie?

W³a�nie te spotkania z mieszkañcami s³u-
¿¹ m.in. do zg³aszania wszelkich sygna³ów
³amania przepisów. Oczywi�cie, takie kontro-
le bêd¹.

Kiedy bêdzie wybudowane o�wietlenie
ulicy Wiatracznej na odcinku od Jod³owej
do Brwinowskiej?

W tym roku nie starczy³o pieniêdzy na tê
inwestycjê. Ten odcinek ulicy bêdzie o�wie-
tlony w przysz³ym roku.

Kiedy bêdzie poszerzona ulica Szkol-
na?

Jest to inwestycja, której realizacja jest
uzale¿niona tak¿e od Zak³adu Energetycz-
nego, który musi przed robotami drogowy-
mi przebudowaæ napowietrzn¹ liniê energe-
tyczn¹. Ma to nast¹piæ w przysz³ym roku. My
równie¿ w przysz³orocznym bud¿ecie zapla-
nowali�my pieni¹dze na przebudowê o�wie-
tlenia, co pozwoli na dokoñczenie inwesty-
cji.

Dlaczego na ulicy Sko�nej zosta³ u³o-
¿ony asfalt przed budow¹ kanalizacji sa-
nitarnej?

W ubieg³ym roku obieca³em utwardzenie
Sko�nej i s³owa dotrzyma³em. Poniewa¿ u³o-
¿one zosta³y tylko warstwy wyrównawcza
i wi¹¿¹ca, bez warstwy wierzchniej, roboty
kanalizacyjne obejm¹ jedynie niewielk¹
czê�æ asfaltu. Po robotach kanalizacyjnych
u³o¿ona zostanie warstwa �cieralna asfaltu
na ca³ej d³ugo�ci ulicy i nie bêdzie �ladu
wcze�niejszych robót.

Czy na ulicy Nowowiejskiej bêdzie
trzeci pas do skrêtu w lewo w kierunku
Grodziska?

Otrzyma³em oficjaln¹ informacjê z Tesco
Polska sp. z o.o. o planowanej przez tê firmê
przebudowie skrzy¿owania Nowowiejska-
Królewska. Aktualnie wykonywana jest do-
kumentacja projektowa. Ze wstêpnych za³o-
¿eñ do projektowania wynika, ¿e ulica No-
wowiejska bêdzie poszerzona w celu wydzie-
lenia pasa do skrêtu w lewo. Ponadto, roz-
patrywana jest koncepcja budowy dodatko-
wego wjazdu na parking Tesco bezpo�red-
nio z ulicy Królewskiej.

Od kilku lat kasztanowce zaatakowa-
ne s¹ �zaraz¹�. Czy co� siê robi w spra-
wie wyeliminowania szkodnika?

Od kilku lat li�cie kasztanowców s¹ wy-
wo¿one osobno i niszczone, poniewa¿
szkodnik atakuj¹cy te drzewa, szrotówek
kasztanowcowiaczek, a �ci�lej jego larwy zi-

muj¹ce w li�ciach, mo¿e byæ zniszczony tyl-
ko w ten sposób. Niestety, walka z tym
szkodnikiem jest utrudniona, poniewa¿ po-
winna byæ prowadzona na ca³ym terenie jego
wystêpowania, a ten jest bardzo rozleg³y siê-
gaj¹c nawet poza granice naszego pañstwa.
Jednak efekty akcji niszczenia li�ci s¹ wi-
doczne, dlatego bêdzie ona kontynuowana.

Czy program rewitalizacji budynków
upad³?

Komisja rewitalizacji nie dzia³a, program
jaki zosta³ wypracowany nie spe³nia³ warun-
ków dofinansowania. Bêdzie utworzony fun-
dusz ochrony zabytków, z którego bêd¹ mo-
gli skorzystaæ w³a�ciciele zabytkowych
obiektów budowlanych.

U¿ytek ekologiczny £êgi jest bardzo
za�miecony i nieuporz¹dkowany. Kiedy
ten stan siê poprawi?

Uchwa³¹ Rady Miasta teren ten zosta³
uznany jako u¿ytek ekologiczny i nie mo¿-
na tam nic zmieniæ. Oczywi�cie trzeba usu-
waæ �mieci, ale jest to praca bez koñca. Je�li
Rada Miasta zmieni swoj¹ uchwa³ê, bêdzie
mo¿na uporz¹dkowaæ teren tak, jak ma to
miejsce w przypadku Parku Lasockiego.

Czy pomieszczenie po sklepie w bu-
dynku TBS mo¿na przeznaczyæ na �wie-
tlicê dla m³odzie¿y?

Pomieszczenia te wydzier¿awi³ ju¿ O�ro-
dek Pomocy Spo³ecznej na dzia³alno�æ grup
wsparcia dla samotnych i pokrzywdzonych
kobiet.

Czy na terenie przy basenie mo¿na wy-
budowaæ boisko dla m³odzie¿y w ramach
akcji �Orlik 2012�?

Wk³ad w³asny do boiska �Orlik� wynosi
�rednio 600 tys. z³. Nie mo¿emy takiej kwo-
ty przeznaczyæ na to zadanie, gdy¿ musimy
realizowaæ równie¿ inne inwestycje.

Czy jest planowana budowa �cie¿ek
rowerowych w Milanówku?

Tak, 7 gmin zrzeszonych w Stowarzysze-
niu Gmin Zachodniego Mazowsza �Mazo-
via�, tj.: B³onie, Brwinów, Leszno, Micha³o-
wice, Milanówek, Nadarzyn i Podkowa Le-
�na oraz Pruszków i Grodzisk Mazowiecki
zamierzaj¹ wybudowaæ system �cie¿ek ro-
werowych ³¹cz¹cych te gminy, w tym m.in.
wzd³u¿ kolejki WKD. Opracowywana jest
obecnie koncepcja i wstêpny projekt budo-
wy. Nastêpnym krokiem bêdzie z³o¿enie
wniosku do Marsza³ka Województwa o do-
finansowanie i w przypadku udzielenia
wsparcia, przyst¹pimy do budowy �cie¿ek.

Czy bêdzie dodatkowe przej�cie dla
pieszych przez ulicê Smoleñskiego na
wiadukcie?

Na samym wiadukcie nie mo¿na ustano-
wiæ przej�cia dla pieszych, by³oby ono bar-
dzo niebezpieczne. Rozpatrzona zostanie
mo¿liwo�æ zrobienia przej�cia przez ulicê
Ko�cieln¹, przy �Borówce�
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